
          

TECHNISCHE VRAAG (alleen over een agendapunt)
Indiener: H.J.A. (Rick) Hulshof, GroenLinks

Datum indiening vraag: 04-01-2021

Datum verzending antwoord: 05-01-2021

Commissievergadering Bestuur en Sociaal van: 05-01-2021
Agendapunt 7, Coronacrisis en maatregelen

Raadsvergadering van: n.v.t.

Formulering: 
Naar aanleiding van de afgelopen jaarwisseling en berichtgeving in de lokale media heeft de GroenLinks 
fractie een aantal vragen over het verloop van de jaarwisseling in relatie tot de geldende 
coronamaatregelen.

Vraag: 
Is er een eerste indicatie te geven over de ervaringen van de politie en handhaving tijdens de 
afgelopen jaarwisseling? Waren er ten aanzien van voorgaande jaren minder meldingen van 
overlast?

Antwoord: 
Ja er waren afgelopen jaarwisseling minder meldingen. Door het vuurwerkverbod in zijn geheel zijn 
de overlastmeldingen op de vingers van 1 hand te tellen. Er werd wel wat afgestoken, maar dit 
leverde geen meldingen op. Ook Corona gerelateerd waren er geen meldingen, laat staan excessen. 
Behalve een mogelijk feestje in een drankkeet. De BOA’s zijn natuurlijk heel zichtbaar aanwezig 
geweest en hebben geïnvesteerd in de contacten in wijken en buurtschappen.
Er zijn dus ook heel veel meldingen en overlast simpelweg voorkomen door een goed gesprek.

Vraag: 
Hoe vaak hebben politie en handhaving moeten optreden in het kader van het vuurwerkverbod?

Antwoord: 
Er is in de maand december op 2 locaties illegaal vuurwerk inbeslaggenomen. Voor het afsteken van 
vuurwerk is er maximaal 5 keer opgetreden op eigen waarneming. Op oudejaarsdag is er door een 
BOA nog een geringe hoeveelheid vuurwerk in beslag genomen. 

Vraag: 
Hebben politie en handhaving moeten optreden tegen zogenoemde ‘coronafeestjes’ (feestjes waarbij 
men doelbewust de maatregelen niet naleeft) gedurende de jaarwisseling of enig ander moment? Zo 
ja, hoe vaak?

Antwoord: 
Op 31 december is er voorafgaand aan een mogelijk feest in een drankkeet opgetreden en is dit 
feestje voorkomen. Via een MMA (meld misdaad anoniem) melding is hierop geacteerd. Er zijn in de 
openbare ruimte geen grotere groepen samen gekomen. 
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Toelichting:
1. Technische vragen zijn alleen bedoeld voor vragen over punten die op de agenda staan. Ze zijn niet 

bedoeld voor een politiek antwoord.
2. Technische vragen zijn vragen voor een beter begrip van een vraagstuk. Vragen over feiten en de 

uitleg daarvan of over de gevolgen van een besluit.
3. Voor de overzichtelijkheid uw vragen in de daarvoor bestemde vakken

plaatsen. Bij elke nieuwe vraag kunt u d.m.v. de tabtoets een nieuwe regel aanmaken. Het antwoord 
zal dan geplaatst worden bij de desbetreffende vraag.


